



International
House
Beijing

WHERE LANGUAGES COME ALIVE

西班牙语课程

SPANISH COURSES

LANGUAGE > LEARNING > CULTURE > PEOPLE > MUSIC > CONVERSATION



免费试听1小时
快来体验吧!

**FREE! 1-Hour
Spanish Class
TRY US!**

2014年课程费用

课程	时间表	价格
普通西班牙语课：（60学时 小班）		
密集型课程（3个星期）	星期一至星期五（每天4小时）	9:30 - 13:30h. 1,800 RMB
半密集型课程（8个星期）	星期一，星期三，星期五（每天2.5小时）	18:30 - 21:00h. 1,800 RMB
长周期型（10个星期）	星期一，星期三，星期五（每天2小时） 星期二，星期四（每天3小时）	15:00 - 17:00h. 1,800 RMB 18:00 - 21:00h. 1,800 RMB
周末班（12个星期）	星期六（每天5小时）	9:30 - 12:00h. 和 13:00 - 15:30h. 1,800 RMB
A2出国班：290学时 小班（240学时面授 + 50学时在线互动）：		
超级密集型课程（12个星期）	星期一至星期五（每天4小时）	9:30 - 13:30h. 或 16:00 - 20:00h. 7,000 RMB
VIP一对一课程：		
校内授课（至少10小时）	商议	295 RMB/小时
校外授课（至少10小时）		375 RMB/小时
VIP 一对二课程：		
校内授课（至少10小时）	商议	354 RMB (177 RMB/每人)
校外授课（至少10小时）		450 RMB (225 RMB/每人)
<ul style="list-style-type: none"> > 每月第一个星期循环开新课。 > 价格包括：报名费和水平证书费。 > 每个60学时的西班牙语课程相对应的水平分别是：A1.1, A1.2, A2.1, A2.2, B1.1等。 		

COURSE FEES 2014

COURSE	TIMETABLE	PRICE
SPANISH COURSES (in groups): 60 hours		
INTENSIVE (3 weeks)	Monday to Friday (4 hours daily)	9:30am - 1:30pm 1,800 RMB
SEMI-INTENSIVE (8 weeks)	Monday, Wednesday and Friday (2.5 hours daily)	6:30pm - 9:00pm 1,800 RMB
EXTENSIVE (10 weeks)	Monday, Wednesday and Friday (2 hours daily) Tuesday and Thursday (3 hours daily)	3:00pm - 5:00pm 1,800 RMB 6:00pm - 9:00pm 1,800 RMB
WEEKENDS (12 weeks)	Saturday (5 hours daily)	9:30am - 12:00pm & 1:00pm - 3:30pm 1,800 RMB
SPANISH COURSE (in groups): 290 hours (240 hours in class and + 50 hours online):		
SUPER-INTENSIVE (12 weeks)	From Monday to Friday (4 hours daily)	9:30am - 1:30pm. or 4:00pm - 8:00pm. 7,000 RMB
PRIVATE CLASSES		
IN SCHOOL	Minimum 10 hours of class	To be decided 295 RMB/hour
OUTSIDE SCHOOL	Minimum 10 hours of class	To be decided 375 RMB/hour
SEMI-PRIVATE CLASSES		
IN SCHOOL: 1 teacher + 2 students	Minimum 10 hours of class	To be decided 354 RMB (177 RMB p/p)
OUTSIDE SCHOOL: 1 teacher + 2 students	Minimum 10 hours of class	To be decided 450 RMB (225 RMB p/p)
<ul style="list-style-type: none"> > Courses start the first week of each month. > The price includes: registration, attendance certificate and level achieved. > Each 60-hour Spanish course relates to a level: A1.1, A1.2, A2.1, A2.2, B1.1, etc. 		
<ul style="list-style-type: none"> > To achieve level A2 you must pass 4 levels with 60 hours of class each. > Free service for finding accommodation near the school. 		

关于我们：

英特思(北京)语言教育是英特思全球语言教育(International House)的旗下机构, 英特思全球语言教育源于1953年, 其目标是“致力于提高全球语言教育标准”。总部位于伦敦, 150余家语言学校遍布于世界55个国家和地区, 是全世界享有最高声誉、代表最高水平的国际专业连锁语言教学组织, 也是世界首家专业语言教师培训机构。

英特思(北京)语言教育是通过英特思(巴塞罗那)国际语言学校设立, 也是英特思全球语言教育的旗下学校之一, 巴塞罗那分校成立于1972年, 主要设有西班牙语课程和其他语言课程, 同时也是英特思专业语言教师培训机构之一。



我们提供什么？

西班牙语课程(普通课程和个性化课程)：

- 密集型和半密集型课程。
- 针对不通年龄段, 不同级别的语言课程。
- 小班上课或VIP课程。
- 出国班A2水平课程(既获得西班牙留学签证的必须水平)。
- 西语筹备课程: 赴美国留学的同学们必学的第二外语
- 专业企业课程: 专门针对企业需求的商贸西班牙语课, 包括学习和了解南美洲各国西班牙语特色, 当地文化和生活习惯。

为什么选择在英特思学习西班牙语？

- 英特思语言教育的目标是让我们的学生在最优越的语言环境和最丰富的国际文化环境中, 用最快、最简单、最有效率的方法学习外语。
- 我们拥有一批高素质、经验丰富的西班牙籍母语教师团队, 使用突出语言实用性的教学方法。我们衷心的希望学生们可以在真正的实践中学到最实用的语言。
- 我们使用小班教学模式, 每班最多10名学生, 这样老师就可以更充分的观察每位学生的上课状态和及时给予单独辅导。
- 我们定期安排口语和写作小测验, 检验学生是否准备好进行下一阶段的学习。
- 我们的面授课程同时配有互联网在线互动课件(Net Languages此学习网站为我校独家开发), 方便学生课下继续练习西班牙语。



ABOUT US

International House Beijing is part of the **International House World Organisation**, a global organisation founded in 1953 and which is made up of a network of 150 language schools spread over 50 countries around the world. The commitment of this organisation is to offer high standards in all the services it provides and it is a pioneer in training language teachers, a business that has given it an excellent worldwide reputation.

In addition, **International House Beijing** was founded by **International House Barcelona**, a school that also belongs to the **International House World Organisation** network and since 1972 it has become a leading centre for teaching Spanish and other languages, as well as for training language teachers.



WHAT DO WE OFFER?

SPANISH COURSES:

- For **all ages** and for all levels.
- In **groups** or **individually**.
- Courses centred on **obtaining the A2**, the minimum level required to **obtain a visa for studying in Spain**.
- Courses for students who are going to undertake **University studies in the U.S.**
- **Courses specifically designed for companies** that need to know about the language and culture of Spanish speaking countries. These classes can be in-company or in our centre.

WHY STUDY SPANISH WITH US?

- The goal of International House is for our students to learn the language that interests them simply, quickly and efficiently, in a culturally enriching environment.
- For this reason we offer native teachers who have university qualifications and extensive experience in teaching Spanish and who use a communicative approach. We want our students to be capable of using the language in real situations.
- Our groups are small, with a maximum of 10 students per class. This way, teachers can personally monitor each student and adapt to their needs.
- We carry out regular oral and written tests to assess each student's progress and decide whether they are ready to move on to the next level.
- Our classroom courses come with online interactive materials that will help students to continue practising Spanish outside the classroom.





在巴塞罗那继续提高你的西班牙语：

无论在西班牙学习还是工作，都需要一个良好的西班牙语水平，英特思(巴塞罗那)国际语言学校 International House Barcelona 为你提供全方位、多元一体化、各种语言培训直到让你满意。

如果你对此感兴趣请速与我们联系，我们联合最权威、最公正的留学服务机构，帮你实现留学梦想。

同样也欢迎你去我们其他分校，如：位于西班牙的帕尔马市分校，位于墨西哥的金塔纳罗奥州分校，和位于哥伦比亚的波哥大分校等。

IMPROVE YOUR LEVEL OF SPANISH IN BARCELONA

To study university courses in Spain and to be able to use Spanish in a work environment you need a good level of Spanish. International House Barcelona offers you different types of courses that will help you to reach your goal.

If you are interested in finding out more information, contact us and we will recommend agents with whom you can reserve your course.

We also offer Spanish courses in Palma de Mallorca (Spain), Playa del Carmen (Mexico), and Bogota (Colombia).

IH Barcelona seals of quality and accreditations include:





**International
House
Beijing**

INTERNATIONAL HOUSE BEIJING - 英特思(北京)语言教育

北京市海淀区北三环西路48号北京科技会展中心1号楼B座14B室100086

郭雪(中文服务): +86 18810603901; 010 51149643

邮箱: info@ihbeijing.com

网址: www.ihbeijing.com

新浪微博: IHLS-Beijing

QQ: 1194312376

INTERNATIONAL HOUSE BEIJING - 英特思(北京)语言教育

Apartment 14B, Building 1, Tower B West Bei Sanhuan Road N° 48,
Haidian District, Beijing 100086

Telephone: +86 18810603901; 010 51149643

Email: info@ihbeijing.com

Web: www.ihbeijing.com

Weibo: IHLS-Beijing

QQ: 1194312376



HOW TO GET THERE

如何抵达

By subway: Get off at Renmin University on Line 4.
Just a three-minute walk to our building, marked on the map.

乘坐地铁: 4号线人民大学站C出口往右走, 3分钟即可进入北京科技会展中心1号楼B座14B室, 如地图所示。

By bus: take any of the following bus lines and get off at "si tong qiao dong".
Just a three-minute walk South to our building, marked on the map:
8; 79; 101; 201; 302; 323; 32; 361; 367; 422; 425; 601; 658; 660; 683; 695; 731

乘坐公交车: 302; 323; 323快车; 361; 367; 422; 425; 79; 658; 660; 683; 695; 731; 601; 617; 特8; 运通101; 运通201; 425快车。在四通桥东站下车往南走3分钟即可进入北京科技会展中心1号楼。